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Spørgsmål nr. 131 (Alm. del) fra Udvalget for Udlændinge- og Inte-

grationspolitik:

”I hvor stor en del af de udlændingenævnsafgørelser, der har 
været indbragt for domstolene, har domstolen underkendt 
nævnets afgørelse?”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Udlændingenævnet, der har oplyst følgende:

”Udlændingenævnet har oplyst, at to sager, hvori Udlændinge-
nævnet har truffet afgørelse i løbet af 2013, er blevet under-
kendt ved domstolene. Det bemærkes, at de to sager vedrører 
samme familie, hvorfor der er tale om, at retten har vurderet de 
samme faktiske omstændigheder i begge sager.

Udlændingenævnet bemærker, at de statistiske oplysninger, 
som ligger til grund for besvarelsen af spørgsmålet, er behæftet 
med en vis usikkerhed, idet udlændingesystemerne er opbygget 
som journaliserings- og sagsstyringssystemer og ikke som 
egentlige statistiksystemer.”


